Сопровождение к десятинам:                 09.22.23.  Sunday 12:00 P.M.			
An accompaniment to tithes:


И сказал Господь Моисею, говоря: скажи сынам Израилевым: в седьмой месяц, в первый день месяца да будет у вас покой, праздник труб, священное собрание. никакой работы не работайте и приносите жертву Господу (Лев.23:23-25).

Then the Lord spoke to Moses, saying, "Speak to the children of Israel, saying: 'In the seventh month, on the first day of the month, you shall have a sabbath-rest, a memorial of blowing of trumpets, a holy convocation. You shall do no customary work on it; and you shall offer an offering made by fire to the Lord.' " (Leviticus 23:23-25).

Возникает вопрос, какая дисциплина и какая необходимость в Теле Христовом, скрывалась в тенях праздника труб? 

A question arises: what discipline and what need in the Body of Christ was contained in the shadows of this feast of trumpets?

Исходя из этого места Писания, Бог повелел Моисею, возвести трубный звук, который находился в юрисдикции священников, в статус отдельного праздника, который приравнивался к статусу Субботы.

According to this place of Scripture, God told Moses to blow the trumpet sound which was found in the jurisdiction of priests in the status of an individual feast that is equated to the status of a Sabbath.

В тени праздника труб – скрывался образ человека Божия, обладающего мандатом посланника Божия, через которого Бог осуществляет прощение грехов, через искупление из рабства греха и смерти, и через которого происходит наследование всех обетований, содержащихся в надежде нашего призвания на Бога.

In the shadows of the trumpet feast – was contained the image of a person of God that has the mandate of a messenger of God through whom God realized the forgiveness of sins through redemption from slavery to sin and death, and through which occurs the inheritance of all promises that are contained in the hope of our calling in God.

Таким образом: именно звук трубы в устах священников Бога Всевышнего – является памятью Бога, дающей Богу основание, через повиновение нашей веры, Вере Божией, осуществлять обетование, лежащее в невидимой сфере нашей надежды, в видимую сферу.

It is the sound of the trumpet in the mouths of the priests of the Most High God that is the remembrance of God, giving God the basis, through the obedience of our faith to the Faith of God, to bring the promise that lies in the invisible sphere of our hope into the visible sphere.

Ибо все обетования Божии в Нем "да" и в Нем "аминь", - в славу Божию, через нас (2Кор.1:20).

For all the promises of God in Him are Yes, and in Him Amen, to the glory of God through us. (2 Corinthians 1:20).

Далее, именно через искупительную власть Бога, звук серебряной трубы давал Богу основание, прощать кающемуся человеку грехи или оставлять на человеке его грехи.

Furthermore, through the redemptive authority of God, the sound of the silver trumpet gave God the basis to forgive the repenting person their sin or leave sin upon a person.

Иисус же сказал им вторично: мир вам! как послал Меня Отец, так и Я посылаю вас. Сказав это, дунул, и говорит им: примите Духа Святаго.  Кому простите грехи, тому простятся; на ком оставите, на том останутся. 
(Ин.20:21-23).

So Jesus said to them again, "Peace to you! As the Father has sent Me, I also send you." And when He had said this, He breathed on them, and said to them, "Receive the Holy Spirit. If you forgive the sins of any, they are forgiven them; if you retain the sins of any, they are retained." (John 20:21-23).

Без этих двух вещей, обуславливающих наше наследие во Христе Иисусе, и наше искупление, находящееся в юрисдикции этих человеков, соделанных Богом в две чеканные серебряные трубы, статус которых возведён в день субботний, не спасётся ни один человек.

Without these two things that yield our inheritance in Christ Jesus and our redemption that is found in the jurisdiction of those people that are made by God into two hammered silver trumpets, the status of which is elevated into the day of Sabbath, not one person will be saved.
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